

新星中文学校通讯

2020年7月31日

2020 秋季的中文课和课后班将以网课的形式授课，请大家到 <http://newstardavisca.org/registration.php> 登记注册。

1. 中文课上课时间原则上还是周日下午 13:30-15:20。
2. 考虑到有些学生可能想选一门以上的课后班，所以课后班的时间理事会将根据报名情况，在征求老师和学生的意见之后，另行公布。
3. 由于网课不再需要租用教室，理事会正在讨论降学费的问题，将会随后公布。
4. 为了学校的教材采购、教师招聘、课时安排等开学准备工作，请大家在八月七日之前完成注册登记。

如果您知道谁需要这个信息却无法得知，请转告他们。谢谢大家！

The Chinese classes and after-school classes in the Fall of 2020 will be provided by online teaching. Please register at <http://newstardavisca.org/registration.php>.

1. In principle, the Chinese class is scheduled from 13:30 to 15:20 on each Sunday afternoon.
2. Considering that some students may want to select more than one after-school classes, the board will announce the time later for the after-school classes based on opinions from teachers and students, and the registration.
3. As online classes no longer need to rent classrooms, the board is discussing the tuition reduction, which will be announced later.

4. In order to prepare for the start of school such as the procurement of teaching materials, teacher recruitment, and class schedule, please complete the registration before **August 7**.

If you know who needs this information but don't know, please tell them. Thank you all!